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6 Ağustos 2017 Pazar günü Seza Turgut’un sunuculuğunu yaptığı TRT Trabzon
Radyosu canlı yayınına telefon ile bağlanan Gümüşhane Üniversitesi Rektörü Prof.
Dr. Halil İbrahim Zeybek, üniversitenin ve şehrin durumu hakkında önemli
bilgiler vererek, keyifli bir röportaj gerçekleştirdi.
Gümüşhane ili ve Gümüşhane Üniversitesi hakkında bilgiler veren Rektör Prof. Dr.
Halil İbrahim Zeybek, bölümlerin genel durumu ve Gümüşhane Üniversitesi’nin
başarıları hakkında kendisine yöneltilen soru üzerine “Mühendislik Fakültemiz
1992 yılında Karadeniz Teknik Üniversitesi’ne bağlı olarak kurulmuş bir
fakültedir ve Meslek Yüksekokulumuz ile birlikte en eski birimlerimizdendir.
Ayrıca 14 tane bölümü ile Türkiye’nin gerçekten güçlü Mühendislik
Fakültelerinden bir tanesidir. Mühendislik Fakültesi, bünyesi içerisinde öğrenci
sayısının en fazla olduğu ve akademik kadronun en zengin olduğu bir fakültedir.
Diğer fakültelerimiz arasında Edebiyat, İlahiyat, İktisadi ve İdari Bilimler,
Sağlık Bilimleri, İletişim ve Turizm Fakültesi de bulunmaktadır. İletişim
Fakültesi, başarılarıyla öne çıkan fakültelerimizden birisidir. Adı geçen
fakültede eğitim gören öğrencilerimiz ve eğitim veren hocalarımız Ocak ayından
bu yana ulusal ve uluslararası yarışmalarda kısa film, belgesel olmak üzere 16
tane derece aldı. Kendileriyle gurur duyuyoruz. En son olarak da TRT’nin
düzenlemiş olduğu yarışmada da İletişim Fakültemiz öğrencileri ve öğretim
üyeleri; 1 Birincilik, 1 İkincilik, 1 Üçüncülük ödülü aldı. TRT’ye de bu tür
desteklerinden dolayı çok teşekkür ediyoruz. Başarı konusunda Sağlık Bilimleri
Fakültemiz de yine çok güçlü olan bir fakültemizdir. Türkiye’de Afet Yönetimi
konusunda tek Doktora programı Gümüşhane Üniversitesi’nde bulunmaktadır.
Öğrencilerimiz her yıl afetler ve acil yardımlar alanında Kıbrıs’ta düzenlenen
uluslararası yarışmalarda birincilik alıyor.  Bunun dışında Turizm Fakültemiz
gittikçe güçlenen bir fakültemizdir. Yöremizin turizm potansiyeli yüksek; ama
henüz tanıtım, konaklama, ulaşım, altyapı ve hizmet standartları ile ilgili
eksiklikleri var. Gelecekte Gümüşhane Üniversitesi’nin en önemli birimlerinden
birisi de Turizm Fakültesi olacaktır. Bir uygulama otelimiz yoktu. Gümüşhane
Valiliği ile yapılan bir protokol çerçevesinde Yeşildere Köyü’nde bulunan ve
gayrimüslimlerden kalan bir okulumuz tarihi dokusuyla restore edilerek, hem
butik otel hem de uygulama oteli olarak Turizm Fakültesi için kullanabilecek bir
mekan haline getiriliyor. Diğer fakültelerimiz içerisinde yine İktisadi ve İdari
Bilimleri Fakültesi, İlahiyat Fakültesi, Edebiyat Fakültesi gittikçe güçlenen
fakültelerimiz arasında. Bu nedenle üniversitemizi tercih edecek
öğrencilerimizin yüksek donanımlı mezun olabilecekleri ve gelecekte de
rahatlıkla istihdam edilebilecekleri imkanlara sahip birimlerimiz bulunmakta.
Sağlık ile ilgili ilçelerimizde ve merkezde Sağlık Hizmetleri Meslek
Yüksekokullarımız var. Buralarda istihdam oranları çok yüksek, bunun yanında
Kürtün ilçemizde Ormancılık ile ilgili programlarımız var. Bu programlardaki
mezunlarımızın yüzde 85-90’ı ertesi yıl istihdam ediliyor. Amacımız yeni
birimler oluştururken de sürekliliği oluşturabilecek çevre illerde var,
Gümüşhane’de de olsun bakış açısıyla değil, tam tersine gelecekte de Türkiye’nin
ve Dünyanın ihtiyaçlarına cevap verebilecek birim ve programlarla desteklemek
istiyoruz.” dedi.
Şehir ile üniversitenin bütünleşmesi hakkında gelen soruya geldiği ilk günden
itibaren gerek yöneticilerden ve gerekse ziyaretçilerden aldığı en önemli
tepkilerden birinin şehir ile üniversite arasındaki kopukluk olduğunu belirten
Prof. Dr. Zeybek,  “Bu kopukluk bir şekilde ortaya çıkmış. Ama şunu belirtmekte
yarar görüyorum. Üniversite-şehir bütünleşmesinden anlaşılması gereken, 40 – 50
tane Gümüşhanelinin Gümüşhane Üniversitesi’nde istihdam edilmesi demek değildir.
Çok daha uzak illerden hizmet alımı ile insanların burada çalıştırılması mümkün
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değildir. Asıl olan üniversitelerin, bilginin en üst düzeyde üretildiği kurumlar
olarak bu bilgi itibariyle şehre lokomotif görevi görebilmesidir. Şehri bu nokta
da bilgiyi daha çok isteyen ve kullanan bir noktaya taşıyabilmesidir. Biz
biliyoruz ki birim yöneticileri, bir şehrin yöneticileri arasındaki
iletişimsizlik, kopukluk, emeğin, zamanın, bilginin, tecrübenin, ortak aklın
kullanılmasını nasıl ortadan kaldırıyorsa, tam tersine birlikte düşünme birçok
güçlü projenin daha rahatlıkla hayata aktarılmasında imkan sunmaktadır. Bu
nedenle hem şehir yöneticilerimizle hem de şehrimizle bütün programları birlikte
gerçekleştirmeye çalışıyoruz. Ürettiğimiz bilgiden öncelikle şehrimiz
faydalansın istiyoruz.” dedi.
Program sonunda gerek eğitim-öğretim itibariyle gerekse bu sosyal yönüyle
öğrencilerin yeteri kadar desteklenmesi dahilinde mezun olduktan sonra bir ömür
boyu Gümüşhane’nin fahri rehberliğini de yapabileceklerini dile getiren Rektör
Zeybek, tüm üniversite öğrencilerimizin yerleşecekleri alanların kendileri için
hayırlı uğurlu olmasını diledi.
(Kaynak: Niyazi Poyraz- Gümüşhane Üniversitesi Kurumsal İletişim Koordinatörlüğü
– 07.08.2017)


